
OR vergadering dinsdag 18-06-2024 “IKC De Eglantier”

Aanwezig: Patricia, Yvonne K. (namens leerkrachten), Dianne, Daniëlle, Renske, Naomi,
Annemieke, Patrick,

Afwezig: Mandy, Kyra

Welkom
Patricia opent om 20:00 uur de vergadering en heet iedereen welkom.

1. Begroting van volgend schooljaar
Kyra is hiermee bezig, nog in overleg met Yvonne voor de puntjes op de i. Deze is nog niet af

2. Evaluatie Avondvierdaagse
Afgelopen keer was de laatste keer met een stukje vergoeding vanuit school. Vraag was vanuit
school of Patrick het toch wil blijven organiseren, maar voor een andere prijs - afhankelijk wat er
uit de begroting komt.
Er waren ouders die zich opgegeven hadden om bij de fruit tafel te gaan staa niet op komen
dagen. Ze dachten zelf mee te lopen ipv bij de tafel te staan, dus Patrick stond er uiteindelijik
zelf. Patricia vertelt dat ze medailles kreeg bij het aanmelden, dit ging uiteindelijk met uitdelen
niet helemaal goed. Ze kreeg commentaar van de stichting dat de medailles al waren uitgedeeld
ipv pas op de laatste dag bij de finish. Medailles zouden op school uitgedeeld worden, maar dit
ging door omstandigheden niet. Medailles zijn daarom van te voren uitgedeeld met mededeling
dat ze pas aan het eind gegeven mogen worden maar dit is blijkbaar niet door iedereen gedaan.

3. Evaluatie Sportdag
Begroting is omhoog gegaan maar volgens Patrick kan deze omlaag. Fruit was weer niet goed
gesneden (banaan in 3, komkommer in 2) en daardoor was er fruit over. Koeken gehaald voor
kinderen maar deze zijn niet uitgedeeld. Uiteindelijk is wat er overbleef - fruit wat al gesneden
was - nog uitgedeeld. Wat over is mag niet teruggegeven worden (want al gesneden) en is dus
zonde. Communicatie was enkel telefonisch via Jurgen als aanspreekpunt. Kinderen waren heel
enthousiast over het ijsje. Yvonne geeft aan dat communicatie heel belangrijk is ook hierbij.

4. Het feest van woensdag 26 juni, kan de OR nog ergens bij helpen? Even navragen
bij de werkgroep.

Internationaal feest met kraampjes, culturele dingen uitstallen (niet voor verkoop), restaurant
binnen voor ouders en groepen 7/8. Hapjes worden op tafels als buffet gestald. Het geld dat
hiermee verdiend wordt komt ten goede aan de werkgroep van het jaar erop. Stel dat OR het
leuk vindt om te helpen met coördineren/helpen in restaurant, inpakken etc dan is school heel
dankbaar. Contact: Anne van Laarakker.
Tip voor restaurant: maak het eenrichtingsverkeer omdat het heel erg druk en onoverzichtelijk
was de afgelopen jaren. Prijzen moeten duidelijker leesbaar aangegeven worden.



5. Bedankavond, komen ze allemaal? BBQ 3 juli
BBQ avond iedereen komt, alleen Carlos weten we niet. BBQ start om 17:30

6. Een klein bedankje voor de kinderen/ouders, ideeën zijn welkom
Er is elk jaar een klein presentje voor alle ouders en kinderen, heeft iemand ideeën hiervoor.
Renske: kanjer stroopwafel?

7. Digitaliseren van de declaratieformulieren
De formulieren zijn enorm ouderwets, achterhaald en voor Kyra veel werk om bij te houden en
uit te zoeken. Kan dit digitaal? Yvonne K zou het ook heel fijn vinden als dit digitaal kan, scheelt
haar ook een hoop werk. Yvonne K legt dit neer bij Yvonne de H.
Patricia vertelt dat dit ook geldt voor de formulieren van ouderbijdrage. Ze zijn soms onleesbaar
en dan is het gokken of de juiste naam/het juiste bankrekeningnummer genoteerd wordt.

Rondvraag :

Nog een mededeling van Patricia voor Schatkamer: ivm opslag probleem kwam de vraag van
Yvonne de H om te kijken naar wat er nog staat. Volgend jaar nog schatkamer maar het jaar
erna wellicht niet langer een schatkamer maar 1 kado voor allen. Kado’s die al 5 jaar niet kozen
zijn, kunnen/zouden moeten doorgegeven worden aan de speelgoedbank. Prijs voor kado’s
omhoog naar 5 euro.

Daniëlle: vorige vergadering gesproken over bijdrage OR voor de boomhutten (duurder dan
verwacht en begroot). Navraag vanuit OR wat de bijdrage zal zijn vanuit de opvang en school
en eventuele stichtingen. Hier is nog geen antwoord op gekomen vanuit school.

Renske: doen we de Avondvierdaagse volgend jaar wel/niet vanuit OR? Yvonne K:
avondvierdaagse doen niet alle kinderen mee dus het wordt geschrapt uit de begroting.
Kinderen zoeken onderweg wel naar het tafeltje van school voor de versnapering. Inschrijfgeld
is iets verhoogd zodat dit gebruikt wordt voor de versnapering die door OR uitgedeeld wordt.
Voor volgend jaar wil school dat OR wel de inschrijvingen bijhoudt en van het extra inschrijfgeld
weer de versnaperingen wordt gekocht. MR moet hier ook over meebeslissen.
Communicatie over Avondvierdaagse moet duidelijker dat dit NIET vanuit school gaat, dus ook
uit de brief voor ouderbijdrage halen.

Patricia sluit om 20:50 uur de vergadering.


